

## Professional background CEO Oren Weininger

(German version below)

Oren Weininger (49) studied medicine at LMU Munich and worked as a doctor at the München Klinik Neuperlach. He then completed a Global MBA at Reichman University (IDC Herzliya) near Tel Aviv and started his career in the pharmaceutical industry. As Director of Project Management, he was involved in setting up the patient care programme of MTS Meditel Service starting in 2001.

In 2005, Oren Weininger moved to Israel's second-largest pharmaceutical company, Dexcel Pharma, and significantly influenced its development until 2013. He was responsible for making major discount agreements for the German-speaking markets and established the German subsidiary of the company.

He was appointed as Director International Sales & Marketing for the next four years, during which he was responsible for expansion of US and UK business as well as opening up new markets (such as Ukraine and Singapore). He then assumed responsibility for business development and licensing with focus on establishment of innovations for sustainable growth.

After holding the position of Executive Vice President at the dermocosmetics company Kamedis, Oren Weininger was appointed CEO of Fairmed Healthcare in 2014 and became the company owner in 2018.

## Beruflicher Werdegang CEO Oren Weininger

Oren Weininger (49) hat an der LMU München Humanmedizin studiert und in der München Klinik Neuperlach als Arzt praktiziert. Anschließend absolvierte er den Global MBA an der Reichman Universität (IDC Herzliya) bei Tel Aviv und begann seine Karriere in der pharmazeutischen Industrie. Ab 2001 hat er das Patientenbetreuungsprogramm von MTS Meditel Service als Director im Projektmanagement mit aufgebaut.

2005 wechselte Oren Weininger zum zweitgrößten israelischen Pharmaunternehmen Dexcel Pharma und hat bis 2013 die Entwicklung entscheidend geprägt. Zunächst hat er in Verantwortung für die deutschsprachigen Märkte wesentliche Rabattverträge abgeschlossen und das deutsche Tochterunternehmen aufgebaut.

Anschließend war er knapp vier Jahre als Director International Sales & Marketing für den Ausbau des USA- und UK-Geschäfts sowie die Erschließung neuer Märkte (wie Ukraine und Singapur) zuständig, bevor er die Verantwortung für Business Development und Lizenzgeschäfte zum Aufbau neuer Innovationen für nachhaltiges Wachstum übernahm.

Nach seiner Tätigkeit als Executive Vice President beim Dermokosmetik-Unternehmen Kamedis wurde Oren Weininger 2014 CEO der Fairmed Healthcare AG und 2018 zudem Eigentümer.

Weiterführende Informationen finden Sie unter  
[www.fair-med.de/newsroom](http://www.fair-med.de/newsroom)

Agentur What About Now, Andreas Schöpf  
[as@whataboutnow.de](mailto:as@whataboutnow.de) Tel. +49 30 60950929